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Föreningens styrelse sammanträder för en första uppföljning av den genomförda 
utdebiteringen. Det finns just nu 31 bekräftande medlemsfastigheter som valt att gå med i 
föreningen. Detta är en tillräckligt hög siffra för att bekräfta att föreningens projekt kommer 
att bli av. Även om det finns förhoppningar och möjligheter att fler fortfarande ansluter sig 
till föreningen. Projektet går alltså in i ett intensivt skede för att få allting klart inför 
grävstart. I nästa steg kommer kontakt att tas med berörda myndigheter för att få 
nödvändiga klartecken. Innan grävarbetet påbörjas kommer det också att ske ett stort 
arbete för att fastställa grävsträckningen samt upprätta kontrakt med berörda markägare. 
Entreprenör är kontaktad och det finns ambition att inleda grävarbetet redan denna vintern.  

Har du frågor om projektet är du välkommen att kontakta styrelsen. 

 


